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Szanowny Panie Prezydencie zwracam się z prośbą o rozważenie zmiany 

trasy linii autobusu nr 1 i nr 5 w taki sposób, aby autobusy nie jechały ulicą Piotra Skargi 

a ulicą Aleksandrowską i ul. Targową, na której umieszczony byłby przystanek autobusowy 

w kierunku osiedla 650 - lecia na wysokości targowiska. Dalej autobusy linii 1 i 5 jechałyby 

po starej trasie. Moja propozycja ma na uwadze rozwiązanie problemu skomunikowania 

targowiska z osiedlem 650 lecia. Dziś osoby przede wszystkim starsze, które chcą dostać się 

na osiedle muszą iść z ciężkimi zakupami pod górę na przystanek na ul. Parzęczewskiej co 

jest dla nich ogromnym wyzwaniem fizycznym lub jadą autobusem na dołek i tam przesiadają 

się na autobus jadący w kierunku osiedla. 

Jestem świadomy, że wdrożenie takiego rozwiązania wiąże się z wprowadzeniem 

zmian w organizacji ruchu na ul. Łęczyckiej , Placu Jana Pawła II, ul. Aleksandrowskiej, ul. 

Łęczyckiej oraz ul. Targowej. 

W imieniu własnym oraz mieszkańców proszę o rozważenie wprowadzenia tego 

rozwiązania. 
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